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Iza gradonačelnika Siniše Jenkača i HDZ-a, uz suradnju s koalicijskim partnerima, u 

Novom Marofu brojni su realizirani programi i projekti u proteklom mandatu koji 

iznose stotine milijuna eura ulaganja na raznim područjima. A da će se tako nastaviti 

potvrđuje izborni program Jenkača koji ide po novi mandat s ciljem daljnjeg razvoja 

Novog Marofa u svim segmentima. Istaknuto je to na predizbornom skupu u utorak u 

Novom Marofu gdje su Jenkač i aktualni župan Anđelko Stričak pozvali članove 

stranke, simpatizere i birače na još jednu izbornu pobjedu u nizu. 

 

- Ključna je pobjeda našeg župana Anđelka Stričaka na mjestu župana jer tada i mi 

gradonačelnici i načelnici imamo na županijskoj razini osobu s kojom rješavamo 

brojne projekte koje smo naveli u programima i s kojima izlazimo pred birače - 

poručio je Siniša Jenkač. 

 



Predstavljajući program za Novi Marof za naredno razdoblje Jenkač je posebno 

istaknuo izgradnju Sportskog parka Novi Marof, već treću dogradnju dječjeg vrtića za 

što će se za desetak dana otvoriti ponude potencijalnih izvođača, kao i gradnju 

novog groblja, kako je naglasio Jenkač, posebno važnog projekta za grad Novi 

Marof. 

 

- Što se tiče uređenja nerazvrstanih cesta, već sada smo krenuli u njihovu obnovu i 

izgradnju za što smo osigurali iznos od 3,8 milijuna eura. Spremni smo preuzeti i 

brigu nad županijskim cestama, a nakon što je realiziran projekt izgradnje obilaznice 

sada se okrećemo uređenju i modernizaciji državne ceste D24 Pece-Mađarevo i 

Mađarevo -Novi Marof - najavio je Jenkač. Tu su i projekti ulaganja u obrazovanje - 

od izgradnje novog objekta srednje škole, izgradnje područnog vrtića u Remetincu, 

kao i proširenje tamošnje škole. 

 

U Oštricama je u planu novi stambeni kvart s područnim vrtićem. Nije se zaboravilo 

ni na pripadnike zlatne dobi za koje se planira izgraditi gerontološki centar. U 

konačnici, planira se i formiranje nove poslovne zone te izgradnja kompostane i 

novog reciklažnog dvorišta. Jenkač se na kraju osvrnuo i na politički konkurenciju. 

 

-U protekle četiri godine mandata i 32 sjednice predstavnici oporbe postavili su tek 

dva vijećnička pitanja, dok rasprava oko točaka dnevnog reda s njihove strane uopće 

nije bilo. I sada nakon četiri godine apsolutnog mirovanja i šutnje oni žele doći na 

vlast. No, dobit će jasnu poruku od birača za nekoliko dana - zaključio je Jenkač. 

 

Župan Anđelko Stričak čestitao je gradonačelniku Jenkaču i njegovom timu na svim 

investicijama koje provodi za boljitak svojih sugrađana, kao i na ambicioznom 

predizbornom programu. 

 

- Novomarofsko područje nije imalo nikad toliko investicija, a ključne tek slijede jer 

sve je do ljudi. Upravo zato je bitno izaći na izbore i dati podršku onima koji su se 

dokazali svojim radom, a naši načelnici i gradonačelnici su upravo takvi - poručio je 

Stričak. 

 



Podsjetio je kako je prije nekoliko dana potpisan ugovor za obnovu bolnice u Novom 

Marofu, dok će u narednim danima biti potpisan i za obnovu bolnice u Klenovniku. 

 

- Za izgradnju dvorana u sklopu škola u Remetincu, Ključu i Završju sredstva su 

osigurana preko NPOO-a. Rekonstrukcija državne ceste Pece - Mađarevo te 

Možđenec - Ljubešćica je u pripremi, obnova dvorca Bela I se projektira te još cijeli 

niz investicija bitnih za sve koji ovdje žive - nabrojao je Stričak samo neke od 

kapitalnih projekata. 

 

Ivica Šantek, predsjednik koalicijskog partnera HDZ-a u Novom Marofu stranke HSS 

Braće Radić, poručio je kako će ta stranka i dalje biti uz HDZ. 

 

-To je dobar i siguran smjer za boljitak naših sugrađana - izjavio je Šantek koji je 

izravnu i nedvosmislenu potporu dao i županu Stričaku. 

 

-S ovog mjesta dajem javnu potporu u ime HSS-a Braće Radić Varaždinske županije 

vama župane Stričak. Vjerujte da će HSS-ovci, istinski HSS-ovci, dati svoj glas 

upravo vama, dosadašnjem i budućem županu - završio je Šantek. 

 

Jadranka Bahlen, predsjednica Stranke umirovljenika sjever, kazala je kako je utorak 

bio povijesni dan za umirovljenike jer je Varaždinska županija postala prva u 

Hrvatskoj, odnosno stekla titulu "Prijatelj zlatne dobi". 

 

-Kada sam to prije četiri godine predložila županu Stričaku on je bez većeg 

razmišljanja rekao da idemo odmah u to - prisjetila se Bahlen. Dodala je kako župan 

ima slogan "Srcem za županiju" i kako je to odličan slogan jer je upravo Stričak 

župan s velikim srcem za svakoga. 



























  

 

 


